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Betreft:	  situatie	  van	  de	  Veldenweg	  4	  in	  Diessen	  
	  
	  
‘s-‐Hertogenbosch,	  25	  januari	  2017	  
	  
	  
Geacht	  college,	  
	  	  
Burgemeester	  en	  wethouders	  van	  Hilvarenbeek	  hebben	  op	  17	  januari	  2017	  hun	  raadsleden	  
geïnformeerd	  over	  de	  situatie	  aan	  de	  Van	  de	  Veldenweg	  4	  in	  Diessen1.	  Uit	  de	  brief	  blijkt,	  dat	  
het	  hier	  gaat	  om	  een	  inrichting	  waarvoor	  de	  provincie	  bevoegd	  gezag	  is	  ten	  aanzien	  van	  
vergunningen,	  toezicht	  en	  handhaving.	  	  

	  
Het	  dossier	  kent	  inmiddels	  een	  lange	  geschiedenis.	  Volgens	  de	  raadsinformatiebrief	  is	  er	  
sprake	  van	  een	  situatie	  waar	  in	  afwijking	  van,	  of	  zonder	  vergunning	  activiteiten	  zijn	  of	  
worden	  verricht.	  In	  de	  brief	  is	  vermeld	  dat	  voor	  de	  niet-‐vergunde	  bouwactiviteiten	  geen	  
bouwstop	  is	  opgelegd.	  Ook	  is	  aangegeven	  dat	  een	  derde	  belanghebbende	  in	  2015	  heeft	  
verzocht	  om	  handhavend	  op	  te	  treden.	  
	  
De	  VVD	  heeft	  hierover	  de	  volgende	  vragen	  aan	  uw	  college:	  

1.   Kunt	  u	  bevestigen	  dat	  de	  feiten	  kloppen	  zoals	  ze	  zijn	  weergegeven	  in	  de	  voornoemde	  
raadsinformatiebrief?	  Zonee,	  op	  welke	  punten	  wijken	  deze	  volgens	  u	  dan	  af?	  

2.   Kunt	  u	  uitleggen	  waarom	  er	  niet	  gekozen	  is	  voor	  het	  opleggen	  van	  een	  bouwstop,	  
ondanks	  ambtelijke	  adviezen	  om	  dat	  wel	  te	  doen?	  	  	  

3.   Wat	  is	  het	  beleid	  dat	  de	  provincie	  normaal	  gesproken	  hanteert	  ten	  aanzien	  van	  het	  
opleggen	  van	  een	  bouwstop?	  Kunt	  u	  met	  (fictieve)	  voorbeelden	  aangeven	  wanneer	  
die	  wel,	  en	  in	  welke	  gevallen	  die	  niet	  wordt	  opgelegd?	  

4.   In	  hoeverre	  strookt	  het	  beleid	  als	  bedoeld	  in	  de	  vorige	  vraag	  met	  het	  beleid	  van	  
gemeenten	  in	  Noord-‐Brabant	  en	  in	  het	  bijzonder	  met	  dat	  van	  de	  gemeente	  
Hilvarenbeek?	  Is	  er	  provinciebreed	  sprake	  van	  “gelijk	  speelveld”,	  ongeacht	  het	  feit	  
wie	  bevoegd	  gezag	  is?	  

5.   Op	  welke	  wijze	  past	  het	  beleid	  dat	  de	  provincie	  ten	  aanzien	  van	  het	  al	  dan	  niet	  
stilleggen	  van	  bouwwerkzaamheden	  hanteert	  binnen	  de	  landelijke	  
handhavingsstrategie,	  waaraan	  gedeputeerde	  Van	  den	  Hout	  onder	  meer	  tijdens	  de	  
Statenvergadering	  van	  21	  oktober	  2016	  refereerde?	  Ziet	  u	  bouwen	  zonder	  of	  in	  
afwijking	  van	  een	  vergunning	  in	  dat	  kader	  als	  “licht	  vergrijp”	  of	  als	  “nagenoeg	  
onomkeerbare	  overtreding”?	  	  

6.   Kunt	  u	  aangeven	  op	  welke	  wijze	  tot	  nu	  toe	  de	  belangen	  van	  omwonenden	  en	  de	  
indiener	  van	  het	  verzoek	  om	  handhaving	  zijn	  gewogen	  in	  relatie	  tot	  het	  belang	  van	  
de	  vergunninghouder?	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
1https://hilvarenbeek.notubiz.nl/modules/8/Raadsinformatiebrieven%20en%20schriftelijke%20vragen%20%28
art.%2044%20RvO%29/355381	  
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7.   Kunt	  u	  aangeven	  wanneer	  u	  besluitvorming	  verwacht	  over	  het	  vervolgen	  dan	  wel	  
stopzetten	  van	  het	  handhavingstraject,	  waarmee	  voor	  alle	  partijen	  duidelijkheid	  
ontstaat	  wat	  wel	  en	  niet	  mag	  op	  het	  perceel?	  

8.   Eerder	  deze	  week	  gaf	  staatssecretaris	  Dijksma	  een	  compliment	  voor	  de	  handhaving	  
in	  onze	  provincie.	  Vindt	  u	  zelf	  dat	  compliment	  ook	  van	  toepassing	  op	  de	  wijze	  
waarop	  in	  het	  voorliggende	  dossier	  is	  gehandeld?	  
	  

	  
Bij	  voorbaat	  hartelijk	  dank	  voor	  uw	  spoedige	  beantwoording!	  
	  
Namens	  de	  VVD	  Statenfractie	  Noord-‐Brabant,	  	  
Wilma	  Dirken	  	  


